
 
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen 

Datum 08-05-2019 

Tijd 19:30 - 21:20 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter de heer L. Linssen 

Toelichting  

Leden commissie bestuur en middelen SV:       
RO:       
CDA:     

D66:  
VVD: 
PAL:   
LS:       

M. Graef, R. Coolen, vacature 
G. Teeuwen, C. Wetemans  
B. Nijskens, M. Schreurs 

J. van Beek       
J. Vissers 
H. Meewis 
Vacature 

Afwezigheid / vervanging De heer C. Wetemans (RO) werd vervangen 
door de heer B. Hermans. Bij Samen Verder is 

nog een vacature na vervulling voorzitterschap 
door L. Linssen vanwege vertrek Mw. R. Teluij. 
Ook bij Leudal Sociaal is een vacature, die voor 
deze vergadering niet werd vervuld. 

Aanwezige portefeuillehouders A. Verhoeven en P. Verlinden 
Overige aanwezige raadsleden/commissieleden Geen 
Ambtelijke ondersteuning L. Jeurninck, T. Sampers, C. Geraads en E. 

Lucassen 
Deelname derden Geen 
Insprekers Geen 
Publieke tribune  1 Persoon:  J van Hout, voorzitter rekenkamer 
Commissiegriffier J. Lommen 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte welkom 
en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals hierboven aangegeven. 

2 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
Het verslag van de vergadering van de commissie van 3 april 2019 wordt conform 

voorliggend concept vastgesteld. De heer van Beek vraagt of de verslaglegging niet 

uitgebreider kan, conform de wijze waarop dit in de commissie Fysiek gebeurt. Mw. 

Teeuwen en de heer Vissers sluiten hierbij aan. De heer Graef meldt dat hij er niets 

op tegen heeft, maar voor hem voegt het niets toe. Hij merkt daarbij wel op dat het 

karakter vena beide vergaderingen heel anders is. De commissiegriffier zal dit binnen 

de griffie aankaarten. 

4 Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5 Presentatie en thema's 

Er zijn geen presentaties bij deze vergadering. 

6 Raadsvoorstellen 
6.a Jaarstukken Belasting samenwerking Gemeenten en Waterschappen BsGW 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

Een aantal vragen gaan over de kosten die BsGW moet maken voor de behandeling 
van de bezwaarschriften bij de WOZ-taxatie. Beleidsmedewerker de heer T Sampers 

geeft hierop een uitleg over de proceskostenvergoeding bezwaar- en 
beroepsprocedures, met voorbeelden. Deze uitwerking is bij dit verslag gevoegd.  
Bureaus die hierin gespecialiseerd zijn adverteren om mensen te “werven” die 
bezwaar willen ,maken. Dit kost de burgers niets, en als ze in het gelijk gesteld 
worden levert dit een verlaging in van de WOZ-waarde, en daarmee een besparing op 



 

de OZB van enkele euro’s. De bureaus zelf krijgen dan ongeveer € 720,00 bij een 
bezwaarschriftenprocedure en € 1.071,00 bij een beroepsprocedure. Uiteindelijk 

worden deze kosten verhaald bij de BsGW (gemeenten), die dan hun begroting weer 
kloppend moeten krijgen door of belastingverhoging of vermindering van uitgaven. 
Ook verenigingen worden geld in het vooruitzicht gesteld als een van hun leden 
bezwaar maakt tegen de WOZ-waarde.  
IN 2022 wordt ge grondslag voor WOZ-taxatie gewijzigd. De grondslag is dan het 
aantal m2. De BsGW steekt hier de energie in, om dan de taxaties beter te hebben. 
Dit vergt een investering in automatisering, die er op termijn wel toe leidt dat 

vermindering van personeelskosten gerealiseerd kan worden.  
Het verschil in de indexering van de loonkosten bij de diverse verbonden partijen kan 
veroorzaakt worden doordat:  
1. indexering langere tijd niet heeft plaatsgevonden.  
2. Verschil in cao’s. 

Er ligt een aanbod van de directeur van de BsGW om in de  vergadering van 

september 2019 in de commissie nadere uitleg te geven. Van dit aanbod maakt de 
commissie graag gebruik. 
De heer Meeuwis (PAL) heeft bezwaar tegen het ongemotiveerd verhogen van de post 
onvoorzien. De portefeuillehouder antwoordt dat dit is gedaan om niet telkens voor 
elk klein bedrag een begrotingswijziging te moeten vragen.  
Op een vraag van de heer Nijskens (CDA) wordt geantwoord dat er in Leudal 
onderzoek gedaan wordt naar de “groene” leges, een lager tarief voor diensten die 

meehelpen bij de vergroening van de omgeving. 
6.b Jaarstukken Omnibuzz 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

Naar aanleiding van de jaarstukken Omnibuzz wil de commissie dat er een keer een 
thema wordt behandeld (dit kan in de commissie Fysiek), die integraal kijkt naar de 
kosten en toegankelijkheid van het openbaar vervoer, ook in relatie van de 

bereikbaarheid van de kernen. Er zullen dan ook mensen bij moeten zijn van de 
Provincie of van Arriva, omdat de zeggenschap van de gemeente maar gering is in 
deze. 

De portefeuillehouder merkt nog op dat er veel positieve reacties zijn ten aanzien van 
Omnibuzz.  
Hij zal nog een overzicht verstrekken aan de commissie over de verhouding van 
pashouders openbaar vervoer en inwoners. 
Voor wat betreft de jaarrekening van Omnibuzz zal geen voorstel worden gedaan. Er 
worden geen zienswijzen ingediend. De commissie gaat hiermee akkoord. 

6.c Jaarstukken Reinigingsdienst Maasland 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

De commissie schaart zich achter de zienswijze zoals die verwoord zijn in het 
collegevorstel.  

Voor wat betreft de groeninzameling, wordt thans onderzocht of het mogelijk is om 
bij de locatie van de buitendienst in Hunsel een inzamelpunt te realiseren. Dit zou de 
druk bij de andere posten verminderen, en ook gemakkelijk toegankelijker maken 
voor de inwoners van Leudal-West. 
De kosten voor inzameling van afval zal stijgen. Deze kostenvermeerdering is niet 
beïnvloedbaar door de Reinigingsdienst Maasland. Kostenbesparing wordt 

gerealiseerd door afvalmanagement en door meer samen te werken met andere 
regio’s en diensten.  
De heer Nijskens vraagt naar de verbrandingsbelasting. Dit was eerst €13,00 per ton, 
nu wordt dit €32,00 per ton. De verbrandingsbelasting was vroeger de stortbelasting.  

6.d Jaarstukken Regionale Uitvoeringsdienst Limburg-Noord (RUD) 
Opgemerkt wordt dat het taalgebruik bij de jaarstukken verschrikkelijk is. De heer 

Hermans vraagt naar de reden van de kostenstijging bij de uitvoeringsdienst. Deze is 

niet onderbouwd. De commissie zal schriftelijk op de hoogte gebracht worden van het 



 

antwoord. Indien er aanmerkingen zijn op de begroting, dan kan dit tijdens de 

raadsvergadering worden aangegeven. De commissie geeft de gemeenteraad in 

overweging om het raadsvoorstel in de raadsvergadering van 21 mei 2019 te 

bespreken. 

6.e Jaarstukken Veiligheidsregio Limburg Noord (VRLN) 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

De heer Hermans (RO) meldt dat hij bij een bijeenkomst is geweest over de kosten 
van de regionale brandweer en de problemen hierbij. Hij is verbaasd dat de heer 
Roijmans, directeur  van de Veiligheidsregio hiervan niets heeft gemeld bij zijn 
presentatie in februari bij de commissie.  
De heer Verhoeven antwoordt dat het heel lastig is om de posten, met name in de 

dagsituatie voldoende bemenst te houden. Dit is ook een reden voor de fusie van de 

posten Hunsel-Thorn. Ook wordt gesproken over een eventuele samenvoeging van de 
posten Roggel en Heythuysen. Daarnaast neemt het aantal buitendienstmeldingen 
(onvoldoende bemensing op een bepaalde post) toe. Ook komt het voor dat posten 
zich ondanks een te kleine bezetting niet buitendienst melden, om zo een beter beeld 
van de bezetting te geven, met alle risico’s van dien.) 
De heer Meewis (PAL) vraagt of de gemeenten voldoende geld krijgen van het Rijk, 
na de overdracht van het Rijksvaccinatieprogramma naar de gemeenten (lees VRLN). 

Beantwoording zal schriftelijk volgen. 
6.f Jaarstukken Grenspark Maas Swalm Nette 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

De heer Hermans vraagt naar de toegevoegde waarde van dit 
samenwerkingsverband, mede omdat dit ook ligt buiten de regio van de SML. 
De heer Verhoeven antwoordt dat dit een grens overstijgende samenwerking is, die 

mogelijkheden biedt om toegang te krijgen tot Europese subsidies, voor diverse 

projecten, en heeft uitgewezen hierdoor meerwaarde te hebben. 
6.g Kennisnemen Jaarrekening Westrom 2018 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 

21 mei 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou 

dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. 

Het raadsvoorstel zal op vraag van de heer Meewis (PAL) worden aangepast op de 
volgende manier: de zin Het positief exploitatieresultaat over 2018 bedraagt -/- € 64.773” 
wordt gewijzigd in “Het negatief exploitatieresultaat over 2018 bedraagt -/- € 64.773”. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a Jaarverslag 2018 Rekenkamer Leudal 
Mw. Teeuwen vindt dat de kwaliteit van de rapporten van de rekenkamer slecht zijn 
en niets toevoegen. De heer Graef meldt dat er op inhoud verschil van mening kan 
zijn, maar dat de meningen niet met elkaar hoeven overeen te komen. Soms geven 
de rapporten van de rekenkamer een ander inzicht, of gaan uit van een ander 
uitgangspunt, waarover de discussie dan ook gevoerd kan worden. De burgemeester 

merkt op dat de rekenkamer een instrument is van de raad. Indien er klachten zijn 

over de rekenkamer dan kan dit via het presidium besproken worden.   
7.b Collegemededeling voortgang drugslab Haler 

Raadslid Mw. Glessner (PAL) heeft enkele vragen gesteld, bijgevoegd bij de 
motivering voor doorzending van deze collegemededeling. Portefeuillehouder de heer 
Verhoeven geeft hierop antwoord, die ook bij de stukken zijn gevoegd. Er is op 3 mei 
2019 een voorlopige voorziening uitgesproken bij de Raad van State, die er op neer 

komt dat de eigenaar nog 2 weken krijgt om een bodemonderzoek te laten doen, en 
na beslissing van de bezwaarschriftencommissie zal binnen 2 weken aan die uitspraak 
moeten worden voldaan. In eventuele toekomstige gevallen zal de gemeente sneller 
en gerichter gaan optreden dan  nu. Dit heeft te maken gehad met 
capaciteitsproblemen en prioritering.  

8 Aan de commissie gerichte stukken 



 

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling 
Er zijn vanuit de secretaris of het college geen ontwikkelingen te melden. De 

commissie wenst echter bijgepraat te worden over de ontwikkelingen, ook als er niets 
te melden is, kan ook dat een melding zijn. De commissie wenst in de volgende 
vergadering dan ook een stand van zaken. Mocht dit niet mogelijk zijn vanwege de 
drukke agenda die avond (Jaarrekening, kadernota en 1e Rarap) dan graag via een 
raadsinformatiebijeenkomst.  

10.a Vaststellen vergaderkalender 2e helft 2019 
De vergaderkalender wordt vastgesteld conform het voorstel 

10.b Langetermijnkalender 
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender 

11 Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten. 

12 Mededelingen en Rondvraag 
De heer van Beek (D66) vraagt of er geen spreiding kan plaatsvinden van de 
behandeling van de jaarstukken van de verbonden partijen. Dit is erg veel 

doorspitwerk. Dit is helaas niet mogelijk, omdat ook de verbonden partijen met 
deadlines zitten voor het vaststellen van begroting en rekening. Geadviseerd wordt 
om zich met het leeswerk te beperken tot de samenvattingen. 

13 
  

Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  

21:20 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 12 juni 2019.  

 


